
SOCIETÀ! DE CAÇADORS 

NOVA TEMPORADA DE CAÇA 

L'inici de la caga es va fer, els tres últims diumenges d'agost, amb la mitja-veda. 
Les captures de tudons van anar força bé. El dia IO d'octubre es va obrir la caça gene-
ral, els dies de festa i els dijous. Les captures de conills, tudons, faisans, etc. han estât 
normals, però de moment amb absència de senglars, tot i que freqüenten els cultius i 
hoscos del terme; fms i tot un exemplar de 30 kgs. ha estât atropeliat a la carretera. 

Malauradament ja s'han trobat exemplars de conills morts per la neumònia vírica. 
Esperem que, amb l'arribada del fred, s'acabi Tepidèmia i que arribin les tan espera-
des becades, els becadells i els tords. 

L'ASSEMBLEA GENERAL DE SOCIS 

Es va celebrar com, cada any, durant l'estiu. Es van passar els comptes anuals, es ctÍ 
va decidir el pressupost per Tany 2000, i es van discutir les repoblacions i escoltar sug-
gerencies deis socis. ro 
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